

《单词百科:gymnastics是什么意思?gymnastics怎么发音?gymnastics的解释和用法》

英语单词gymnastics是什么意思?gymnastics怎么读?gymnastics怎么发音?简答网为您整理了gymnastics的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gymnastics怎么读

gymnastics的读音:[d m næst ks]

gymnastics的意思

1、n.体操，体育;体操运动;

gymnastics的相关词组

1、rhythmic gymnastics 韵律操，艺术体操;

2、acrobatic gymnastics 技巧;

gymnastics的近义词

1、acrobatics n.杂技;杂技艺术;特技飞行;巧妙手法;

2、aerobics n.有氧健身法;有氧健身计划;耗氧健身运动;

3、athletics n.体育运动;田径运动;竞技;体育(课);

4、calisthenics n.柔软体操, 运动;徒手体操;

5、callisthenics n.柔软体操, 运动;

gymnastics的双语例句

1、Sports acrobatics is an independent competitive sport related to gymnastics.

技巧是与体操相关的一项独立的竞技运动.

2、The infant basic gymnastics is a type of body mechanics aiming at promoting the infant growth.

幼儿基本体操是以幼儿为对象,以增强体质为目的的大众健身体操.

3、No one could challenge her supremacy in gymnastics.

她是最优秀的体操运动员,无人能胜过她.

4、As a cricketer, gymnastics is out of his domain.

他是个板球运动员,体操非其所长.

5、Gymnastics is a sport that requires a considerable level of coordination.

体操是一项需要高协调性的运动.

6、There were hundreds of contestants in the gymnastics competition.

参加体操比赛的选手有几百名.

7、Rules that govern gymnastics scoring are made by FIG.

体操比赛评分规则由国际体操联合会制订.

8、The sportive gymnastics has long since played an important role in China's PE teaching . "

长久以来,艺术体操在我国体育院校 教学内容 中占有重要地位.

9、Gymnastics is his favourite sport.

体操是他最喜爱的运动.

10、a gymnastics competition

体操比赛

11、(figurative) mental/verbal gymnastics (= quick or clever thinking or use of words)

智力 / 表达能力训练

12、They are the only ones whose brains are supple enough for the mental gymnastics required.

他们是仅有的那些头脑足够灵活来应对这些需要动脑筋的事的人。

13、Hers is the kind of voice that excels at vocal gymnastics...

她的嗓音擅长演绎有难度的歌曲。

14、...gymnastic exercises.

体操训练

15、...the British Amateur Gymnastics Association.

英国业余体操协会

16、The sport of gymnastics is popular in our country.

体操运动在我国很流行.

17、Gymnastics incorporates a wide range of where sport and art seem perfectly combined.

体操是将体育和艺术完美结合的一系列比赛项目.

18、 But I also like basketball and gymnastics.

我总是在电视上看足球比赛.

以上是简答网为您整理的gymnastics怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/gymnastics>

